



# သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ကောက်ယူမှုနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အသိပေးချက်



ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရသည် (၂၀၂၀) ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၁)ရက်နေ့မှစတင်၍ သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ကောက်ယူမည် ဖြစ်ပါသည်။

စက်တင်ဘာလအလယ်မှစ၍ သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ကောက်ခံသူဝန်ထမ်းများသည် လူကြီးမင်းတို့၏ နေအိမ်များသို့ စစ်တမ်းစာရွက်စာတမ်းများ ဝေငှရန် လာရောက်ကြမည် ဖြစ်ပါသည်။

သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ရလဒ်သည် နိုင်ငံခြားသားများအတွက် နေထိုင်လုပ်ကိုင်စားသောက်ရ လွယ်ကူသည့် မြို့တည်ထောင်ရေးကဲ့သို့ စီမံကိန်းများ ချမှတ်ရာတွင် အသုံးပြုသွားမည် ဖြစ်သည်။

သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ဖြေဆိုရန်အကျိုးဝင်သောသူသည် မည်သည့်နိုင်ငံသားဖြစ်စေ ဂျပန်နိုင်ငံတွင် (၃)လအထက် နေထိုင်သောသူ (သို့) (၃)လအထက် နေထိုင်ရန် ရည်ရွယ်ထားသူများ ဖြစ်သည်။

ဖြေဆိုရန် အကျိုးဝင်သောသူသည် ဖြေဆိုရန်တာဝန်ဝတ္တရား ရှိသည့်အတွက် သေချာပေါက် ဖြေဆိုပေးစေ လိုပါသည်။

ရေးသားဖြေဆိုထားသော စစ်တမ်းအဖြေလွှာအား ကိန်းဂဏန်းစာရင်းအင်း အချက်အလက်ပြုစုရန်အတွက်သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်ပြီး၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး နှင့် ရဲဌာန၏ စစ်ဆေးမေးမြန်းမှု စသည့်ရည်ရွယ်ချက်များ အတွက် အသုံးပြုမည် မဟုတ်ပါ။

သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ဖြေဆိုမှုကို အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် ဖြေဆိုနိုင်ပါသည်။  
အောက်တိုဘာလ (၇) ရက်နေ့ (ပုဂ္ဂလိကနေ့) မတိုင်မီအထိ အွန်လိုင်းမှ ဖြေဆိုပေးပါ။  
※အွန်လိုင်းမှ ဖြေဆိုရာတွင် ဂျပန်၊ အင်္ဂလိပ်၊ တရုတ် (ရိုးရှင်း၊ ရိုးရာ)၊ ကိုရီးယား၊ ဗီယက်နမ်၊ စပိန်၊ ပေါ်တူဂီဘာသာများဖြင့် ဖြေဆိုနိုင်မည် ဖြစ်သည်။

လူကွီးမင်း၊ ဖွဲ့စည်းထားမှုမပြု အောက်တိုဘာလ ၇ ရက်၊ ပုဂ္ဂလိကနေ့မှစတင်၍ မရောက်ရှိပါက သနားခေါ်ငြိမ်းစေရန်၊ ကောက်ယူမှုအဖွဲ့ဝင်များမှ ထုတ်ဖော်ထားသည့် ဖွဲ့စည်းမှု။

သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ကောက်ခံမှု၏ ဖြည့်စွက်ရမည့် အကြောင်းအရာများကို နားမလည်သည့်အခါ (သို့) စစ်တမ်းကောက်ယူမှု စာရွက်စာတမ်း မရောက်လာသည့်အခါတွင် သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ကောက်ယူမှုစင်တာ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်း မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ကောက်ယူမှု (၂၀၂၀)ခုနှစ် အွန်လိုင်းဆိုဒ်

<https://www.kokusei2020.go.jp/>

မြန်မာဘာသာဖြင့် စစ်တမ်းကောက်ယူမှုနှင့်ပတ်သက်၍ စက်တင်ဘာလ(၁)ရက်နေ့ (အင်္ဂါနေ့)မှစတင် ပြီး အောက်ဖော်ပြပါ စကမ်ကုဒ် (သို့) URL လင့်ခ်မှ ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

<https://www.kokusei2020.go.jp/household/language/myanmar.html>



သန်းခေါင်စာရင်းစစ်တမ်း ကောက်ယူမှုစင်တာ : 0570-07-2020  
ဖြေဆိုနိုင်မည့် ကာလ : စက်တင်ဘာ(၇)ရက်(တနင်္လာနေ့) ~ အောက်တိုဘာ(၃၁)ရက်(စနေနေ့)  
ဖြေဆိုနိုင်မည့် အချိန် : မနက် (၈)နာရီမှ ည (၉)နာရီအတွင်း  
※ဖုန်းအော်ပရေတာသည် ဂျပန်ဘာသာစကားဖြင့် ပြောဆိုသော်ငြား နိုင်ငံခြားသားစကားဖြင့်လည်း ပြောဆိုဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

